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Sednica Veća Katedre za Teorijsku fiziku 

Zapisnik: 

 

1. Informacije: 
 
1.1.  Odsutni: dr I. Mančev i dr A. Mančić (javili se) 
1.2. Razmatranje izmena Statuta i Planova rada za 2016/17. godinu – odlaže se za 

okvirno nedelju dana 
1.3. V. Pavlović: u sklopu projekta “Fizika na izvol’te”, koji finansira CPN, organzuju 

se dešavanja u gradovima Srbije (i u Nišu) – sledeće je 5. novembra 
1.4. dr G. Đorđević: sednica UO DFS će biti održana 20.10.2016. 
1.5. dr G. Đorđević: škola za PhD studente, u saradnji sa CERN-om, će biti održana 

u Temišvaru, najverovatnije početkom decembra. Obezbeđena sredstva za 
nekoliko studenata iz Niša. 

 
2. Izveštaj komisije za izbor jednog saradnika u zvanje asistenta za užu naučnu oblast 

Teorijska fizika (V. Pavlović) – usvojen (jednoglasno) 
 

3. Određivanje koordinatora saradnika na festivalu “Nauk nije bauk”: prijavila se dr Lj. 
Stevanović – usvojeno (jednoglasno) 
 

4. Predavač u ETŠ “Mija Stanimirović” povodom 160 godina od rođenja Nikole Tesle – 
nema predloga 
 

5. Razmatranje i usvajanje liste predavača po pozivu: predlog dr G. Đorđević da se kao 
predavači i gosti Katedre i Fakulteta pozovu  
prof. dr Radoslav Raškov i prof. dr Hristo Dimov sa Fizičkog fakulteta 
Univerziteta u Sofiji 
predavanja iz oblasti Teorija struna i kosmologija – usvojeno (jednoglasno) 
 

6. Izveštaj o radu Katedre za Teorijsku fiziku u 2015/16. godini – usvojen 
(jednoglasno), uz dopunu vezanu za dr I. Mančev i dr N. Milojević 
 

7. Raspored nastavnika i saradnika po prostorijama:  
Nakon duže rasprave u kojoj su učestvovali dr Lj. Stevanović, dr Lj. Nešič i dr G. 
Đorđević, zaključeno je da je u datoj situaciji, kada u prostoriji 306 već stalno boravi 
petoro nastavnika i saradnika, i ne postoji saglasnost kolega iz nekih Kabineta za 
smeštaj još jednog saradnika, asistent N. Filipović nadalje bude smešten u Kabinet 
305; 
dr Lj. Nešić smatra da je, zbog najmanje opterećenosti, adekvatniji Kabinet 303 

 
 
 



18.10.2016. 

8. Razno 
 
8.1. dr Lj. Nešić: uskoro poseta učenika i profesora iz Maribora, trebalo bi im 

pokazati laboratorije Departmana 
8.2. dr Lj. Nešić: korisno ubuduće definisati sastanke na kojima je neophodno 

prisustvo saradnika, radi njihove informisanosti 
8.3. dr Lj. Nešić: razmotriti efikasnost nastave – studenti upisuju više godine, a ne 

stiču ni poznavanje osnovnih pojmova iz bazičnih predmeta – naći rešenje ovog 
problema 
D. Delibašić: razmotriti promenu predmeta ili preraspodelu ESPB bodova u prvoj 
godini OAS pri narednoj akreditaciji – studenti “premošćuju” prvu godinu 
polaganjem opštih predmeta, umesto da se koncentrišu na ovladavanje fizikom i 
matematikom 
Dogovoreno je da ova pitanja budu detaljno razmatrana na nekoj od narednih 
sednica Katedre. 

8.4. dr G. Đorđević ponovio molbu da svi članovi Veća Katedre ponovo razmotre 
lićne, ali i grupne teme za Plan rada Katedre za 2016/17. godinu, i dostave 
eventualne dopune, radi razmatranja i usvajanja na sledećoj sednici Katedre. 


